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Z A P I S N I K 
 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 18.5.2023 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, ga.Mojca Mavri,  g.Rok 

Obid, g.Domen Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, ga.Monika Hadalin, g.Jure Magajne, 

g.Luka Podobnik, David Bašelj, g.Silvo Jeram, gdč. Patricija Tušar, ga.Katja Kejžar g.Jure 

Podobnik, in g.Andraž Drešček 

ODSOTNI: ga.Nataša Štremfelj 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

g.Oton Lahajnar, ga.Mojca Sedej, ga.Valerija Močnik, ga.Vanja Mavri Zajc, ga.Nives 

Florjančič, g, Janez Peternel, ga.Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: /  

NOVINARJI: Maja Vojska   - Radio Odmev, Damijan Bogataj – ABC, Damjana Peternelj 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 6. seji občinskega sveta dne 11. 5. 2023 ter 

poročilo o realizaciji sklepov 

3. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe zavetišča za zapuščene živali 

na območju Občine Cerkno – druga obravnava 

4. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija – 

druga obravnava 

5. Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023 – druga obravnava 

6. Elaborat oblikovanja cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb 

7. Letni program športa v Občini Cerkno za leto 2023 

8. Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 2023 

9. Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 2023 

10. Pobude in vprašanja svetnikov 

 
   

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (12 glasov ZA) 



 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 6. seji občinskega sveta dne 11. 5. 2023 

ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil osnutek zapisnika zadnje seje poslan svetnikom v 

pregled in nanj niso prejeli nobenih pripomb ter vprašal, če so glede zapisnika mogoče še 

kake pripombe.  

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 6. redne seje občinskega sveta z dne 11.5.2023.  

 

                                                                                                                   (12 glasov ZA ) 

Seji se je ob 18.20 pridružil Andraž Drešček.  

 

Ad 3.:  Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe zavetišča za zapuščene 

živali na območju Občine Cerkno – druga obravnava  

 

Oton Lahajnar je podal obrazložitev odloka ter povedal, da od prvega branja ni bilo nobenih 

pripomb oz. sprememb. 

Ivan Mavri je dejal, da se je pogovarjal z občani, ki se ukvarjajo s podobnimi zadevami in bi 

bili primerni, da bi to delali ter je pričakoval drugačen odziv.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne 

službe zavetišča za zapuščene živali na območju Občine Cerkno v drugi obravnavi. 

 

        (13 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola 

Idrija – druga obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da od prvega 

branja ni bilo sprememb.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda 

Glasbena šola Idrija v drugi obravnavi.  

        (13 glasov ZA) 

 

 

 

 

 



Ad 5.:  Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023 – druga obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter podal glavne 

spremembe na postavkah, ki so bile narejene od zadnjega branja proračuna. Upoštevani so bili 

tudi določeni predlogi s strani svetniških skupin. 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju prebral predlagane amandmaje, ki so prispeli v roku 

in v skladu s poslovnikom. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za finance in proračun, ki odloka ni potrdil ter 

dejal, da prosi, da se v bodoče na odborih predstavijo projekti – to so pričakovali tudi ostali 

člani odbora, vendar je bila na seji prisotna samo finančnica.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo okolje in prostor, ki je predlog 

proračuna potrdil.  

Monika Hadalin je v nadaljevanju predstavila amandma svetniške skupine Gibanje Svoboda, 

ki predlaga, da se namenijo sredstva za ureditev prostorov za 11 oddelek vrtca, zaradi števila 

otrok, ki niso bili sprejeti v zavod; z utemeljitvijo, da je zagotovitev novega prostora 

investicija s smislom, saj s tem infrastruktura javnega zavoda pridobi na uporabni vrednosti 

na daljši rok. Tudi vodstvo zavoda OŠ je mnenja, da je potreba po 11 oddelku smiselna.  

Stanko Močnik je v nadaljevanju razložil amandma glede sredstev za nakup novega 

gasilskega vozila. Dejal, da je v PGD Šebrelje težava, ker je vozilo letnik 1976 dotrajano in 

niti ni več mogoče zagotoviti tehničnega pregleda, zato se je tudi v preteklih letih pričelo z 

nabavo. Naslednja zadeva je, da je inšpekcijski nadzor v PGD Cerkno ugotovil, da oprema ni 

v skladu z minimalnimi merili. Kot argument je navedel tudi, da bi se s tem sama 

opremljenost društva povečala. Z rotacijo vozil, bi vozilo iz PGD Cerkno prenesli v PGD 

Šebrelje, kjer se nekako zagotovi operativna sposobnost društva. Apeliral je na svetnike, da 

amandma potrdijo ter poudaril, da ne gre za politično stvar ter je zadeva strokovno 

utemeljena.  

David Bašelj je dejal, da je bilo rečeno, da je v Šebreljah res težava ter vprašal, če je kak 10 

letni plan, koliko sredstev se bo namenilo za gasilstvo. Sredstva, ki so se trenutno namenjala 

niso majhna. Vsekakor to podpira, je pa prav, da so zadeve utemeljene.  

Stanko Močnik je dejal, da so minimalne zahteve jasne in trenutna sredstva so za pokritje 

vseh teh potreb premajhna. Iz tega razloga skušajo znotraj posameznih društev zadeve peljati 

postopoma po fazah in sicer najprej nabavo osebne zaščitne opreme in nato nabavo vozil (kjer 

zadeve rešujejo z rotacijami po posameznih društvih) in zadnje obnova gasilskih domov. Za 

obnovo je ostal še gasilski dom PGD Cerkno, ki je bil zgrajen v letu 1984, kjer so bila 

izvedena samo manjša adaptacijska dela. Sicer pa se denar vedno išče tudi znotraj društev 

(PGD Čeplez so npr. sami zbrali sredstva za vozilo). Dejal je, da jim je v zadnjih letih uspelo 

vzpostaviti nek normalen nivo in zadeve lahko peljejo dalje. Sicer pa bodo sredstva za katera 

se podaja amandma osnova, da lahko grejo v javni razpis. 

Silvo Jeram je vprašal, če gre za podvozje ter, če je možno, da bi sredstva iskali v rebalansu. 

Stanko Močnik je dejal, da bistvu ne gre za podvozje, saj je bilo zagotovljeno že v prejšnjem 

mandatu. Nadalje je dejal, da bolj kot se z zadevo čaka, višja bo cena. Pozanimal se je koliko 

vlog je prispelo glede ustreznosti vozil in podvozij in rečeno je bilo, da jih je veliko. Zadeve 

pa morajo iti nujno po postopkih. 

Silvo Jeram je dejal, da se bo v 2 mesecih gotovo pokazalo tudi kako bo na čistilni in je iz 

tega razloga predlagal, da bi zadevo reševali z rebalansom. 

 

Seji se je ob 18.40 pridružil Jure Podobnik.  

 

Stanko Močnik je dejal, da bodo gotovo ob sprejemanju rebalansa na mizi druge zadeve. 

Domen Uršič je dejal, da standardi so predpisani ter vprašal, kaj to pomeni finančno, če bo 

cena vozila veliko višja, kot se pričakuje. 



Stanko Močnik je dejal, da je s strani države jasno predpisan vrstni red nabave vozil in temu 

v gasilski zvezi tudi sledijo. V letu 2010 so morali vozilo, ki bo sedaj šlo v Šebrelje, nabaviti 

iz razloga, ker so bili na ravni občine tako podhranjeni. S predvideno nabavo bodo rešili to, da 

inšpektor ne bo izdal odločbe, saj s tem dosežejo minimalna merila. Sicer pa močno upa, da 

cena vozila ne bo tako močno narasla. Imajo tudi varianto, da zadevo kompenzirajo z opremo.  

Andraž Drešček je predlagal prekinitev seje za 15 minut, da se posvetujejo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bi sejo prekinili po celotni razpravi. 

Domen Uršič je glede vrtca dejal, da bo prosil še par pojasnil, sicer pa ga skrbi kadrovska 

slika v šolstvu. Potrebno se je zavedati, da so že z odprtjem 10 oddelka šli s standardi na 

minimum glede uporabnega prostora za vrtec. Na tem mestu bi bilo dobro videti, ali 

potencialno odprtje 11 oddelka vrtca omogoča obnovo prostorov v obstoječi stavbi. Dejal je 

da se ja nazadnje na to temo sklicala seja, kjer se je obravnaval rebalans, na končno ceno, ki je 

bila potrebna za samo izvedbo. Podal je dvom, da bi 70.000 € zadoščalo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so na to temo razpravljali že nekaj mesecev nazaj z vrtcem 

in šolo. Vodstvo se je angažiralo, da bodo pridobili ponudbe in na zadnjem sestanku so jih 

seznanili, da je 18 otrok ostalo izven. Predlog osnovne šole je bil, da se obstoječa igralnica 

preoblikuje v oddelek, na podstrešju pa se naredi igralnice. Glede sami stroškov podatka iz 

šole še ni prejel. Predlagal je, da se tudi tokrat zadeve rešujejo z rebalansom, saj glede na cene 

dvomi, da bo to zadoščalo v takem znesku. V javni obravnavi je tudi nov pravilnik o 

minimalnih tehničnih normativih za prostore vrtca. 

Mojca Gros je dejala, da Pravilnik o minimalnih tehničnih normativih za prostore vrtca 

narekuje, da občina trenutno na vsaki dve leti dobi soglasje za zmanjšanje igralne površine, 

ker jih že trenutno ni dovolj. Letos bo to soglasje zopet potrebno pridobiti in, če se odpre nov 

oddelek s tem to spet zmanjšajo in z novim pravilnikom so ta normativ za zmanjšane igralnih 

površin poenotili (2 m2/ otroka). S tem, da je bilo izvzeto tudi kar nekaj garderobe. To 

pomeni, da če odprejo nov oddelek, bodo imeli površin premalo tudi za pridobitev soglasja za 

zmanjšanje igralne površine vrtca. Edina varianta je, da se uredi celotno podstrešje kot 

večnamenski prostor. Celotno podstrešje, pa ne bo stalo samo 70.000 €. V primeru, da se 

zgodi, da to že preveč časa podaljšujemo in zmanjšanja površine ne bodo več dovolili, bo to 

pomenilo, da morajo zagotoviti 3 m2/ otroka minimalno, kar pomenil, da tudi s preurejenim 

podstrešjem ne bodo prišli skozi in bodo ukini oddelke spet na 9 – to je riziko, ki se ga je 

potrebno zavedati. 

Domen Uršič je dejal, da glede na postopke in na mestu, kjer je predviden nov vrtec bodo 

potrdili minimalne standarde še za naprej. Opozoril je, da se je potrebno zavedati, da s tem 

pride tudi nova sistemizacija, z novo sistemizacijo pa tudi nova cena vrtca.  

Stanko Močnik je dejal, da je obnovo starega vrtca predlagal že pred leti. Sicer pa sam izhaja 

iz problema, ki je ga je imel kot starš pred leti. Dejstvo je tudi, da če se bo ugotovilo, da je 

sredstev premalo, jih bodo lahko zagotovili dodatno čez par mesecev. Zavedajo pa se kaj vse 

to potegne za sabo, kot je omenil g. Uršič. 

David Bašelj je vprašal če je znano koliko bo vrtec dražji in je na zadevo potrebno gledati 

širše.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede  same podražitve, koliko bi to zneslo še nimajo 

podatkov in te podatke bo morala priskrbeti šola. Najbolj ga skrbi to, da teh standardov ne bi 

potrdili.  

Stanko Močnik je dejal, da je dejstvo, da otroke nimajo kam dati in sam si ne predstavlja, da 

bi moral voziti otroka nekam drugam. Sam objekt pa bo tako ali tako enkrat potrebno urediti, 

da bo funkcionalen. 

Ivan Mavri je dejal, da prosi za krajše debate. Kar se pa same vsebine tiče, je dejal, da je 

prednostno potrebno skrbeti za starše in njihove otroke. Kakršne koli težave bo to pač 

potegnilo za sabo, jih bo potrebno reševati. Mladim je potrebno dati nove možnosti, da lahko 

ostanejo v Cerknem. 



Jure Magajne je dejal, da kar se tiče gasilskega avta v Šebreljah je resnično že pravi 

starodobnik in je potreba po novem nujna tudi iz razloga, ker so Šebrelje najbolj oddaljena 

vas iz Cerknega. Glede vrtca je dejal, da je potrebno, da se zadeva prične reševati. Nanj so se 

obrnili tudi posamezni starši in nekateri so danes tudi prisotni na seji. Cerkno je kar se tega 

tiče res specifično, saj so vsi ostali vrtci precej oddaljeni.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je npr. v Škofji Loki izven vrtca ostalo 128 otrok.  

Mojca Mavri je dejala, da je res, da se planira nov vrtec in to vsi podpirajo, je pa dejstvo, da 

bo ta zgrajen komaj čez 10 let. Kar pa je trenutno, je aktualen problem in to zadevo podpirajo, 

saj je navedeni argumenti niso prepričali.  

Domen Uršič je dejal, da ni bilo nobenega argumenta, gre samo za stvari, ki jih je potrebno 

vzeti v zakup, ki se bodo zgodile.  

Monika Hadalin je dejala da ve za primer, ko občanka vozi otroka v vrtec na Most na Soči in 

ker vrtec zapirajo ob določeni uri, si niti ne more privoščiti osem urnega delavnika. Poleg tega 

to potegne za sabo tudi določene stroške, kar se tiče prevoza. 

Rok Obid je vprašal, da glede na to, da občina gasilcem nameni, kar zajeten del denarja, če je 

kako finančno poročilo. Če obstaja, bi ga lahko predložil vsem svetnikom.  

Stanko Močnik je dejal, da je vsako leto objavljeno na AJPES-u, sicer pa poročilo lahko 

dobijo tudi vsi svetniki. Vsi računi pridejo na občino in jih župan vidi. Sicer pa je vse kar se 

kupi, kupljeno ekonomično in gospodarno. 

Andraž Drešček je glede vrtca vprašal, če so preverili, ali je opcija, da se to uredi do jeseni. 

Stanko Močnik je dejal, da če danes to potrdijo potem je možnost, da se uredi do jeseni, če 

bodo pa še čakali, pa gotovo ne.  

Mojca Gros je dejala, da je šola plane že naredila in amandma, ki je bil podan tega ne bo 

vzpodbudil, saj se to že pripravlja. Načrt bo podlaga za predračune in na podlagi teh se bo 

videl nek okvirni finančni plan. Ve pa se kaj vse je treba narediti. 

Jure Magajne je  dejal, da kar je bil on v stiku z zavodom, je potrebno zelo pohiteti, da bi to 

lahko speljali do jeseni. 

Silvo Jeram je dejal, da se zadeva z vrtcem vleče že kar nekaj časa in bi morale teči bolj 

tekoče. 

Ivan Mavri je dejal, da točno to počnejo in če ne bi, bi bili še bolj zadaj.  

Stanko Močnik je dejal, da je potrebno dati jasen signal, da bodo to izpeljali.  

Jure Magajne je vprašal župana, če lahko kateri iz prisotnih staršev zastavi vprašanje, če ga 

ima. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da po poslovniku gostje (razen povabljenih) nimajo besede, 

lahko pa on v njihovem imenu zastavi vprašanje.  

Silvo Jeram je, glede odkupa parcele v njihovem koncu vprašal, če je na občino prišel tudi 

kakšen dopis ter če se je zadeva rešila ter poudaril, da nikoli ni izjavil, da nasprotuje odkupu. 

Imel je samo pomisleke, ker zadevo že upravlja nekdo drug.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je na občino prišel dopis in zadeva gre tako, kot so se 

dogovorili. Narejena bo odmera, na podlagi tega kar so predlagali alpinisti.  

Ivan Mavri je vprašal glede predloga, ki ga je podal za turistično takso ter če ima to na 

proračun kakšen vpliv.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da trenutno to nima nobene povezave s proračunom.  

Stanko Močnik je dejal, da je potrebno v načrtu razpolaganja zavesti tudi glede balinišča, da 

ga bodo selili in razložiti zakaj to zemljišče kupujejo. Na odboru je bila kritika, kako lahko 

oni odločajo o proračunu glede ne projekte, ki niso predstavljeni in bi prosili za naprej, da se 

jih predstavi in je odbor s tem seznanjen. 

David Bašelj je dejal, da je sam pozabil na odbor povabiti g. Peternelja iz občinske uprave in 

bi bilo prav, da bi bil na seji prisoten, saj je prav, da se zadeve predstavi. 

Silvo Jeram je dejal, da se tudi sam strinja, da je prav, da se zadeve speljejo skozi odbore. 



Luka Podobnik je dejal, da se mu zdi, da so vsi podani amandmaji na mestu in predlagal, da 

se naredi načrt vzdrževanja makadamskih poti. 

Stanko Močnik je vprašal, če obstaja načrt vzdrževanja cest. 

Janez Peternel je dejal, da je narejen. 

Župan Gašper Uršič je predlagal pavzo. 

 

Seja je bila ob 19.20 uri prekinjena za 15 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k predlaganim amandmajem 

 

1. Povečajo se planirani odhodki na: P.P. 130709 – Nakup gasilskega vozila, v višini 120.000 

€, zmanjšajo se planirani odhodki na: P.P. 161528 Modernizacija, posodabljanje,  v višini 

120.000 €. 

(15 glasov ZA) 

 

2. Povečajo se planirani odhodki na: P.P. 131931 – Investicijsko vzdrževanje - vrtec 70.000 €, 

zmanjšajo se planirani odhodki na: P.P. 130441 Obnova čistilne naprave Cerkno,  v višini 

70.000 €. 

(15 glasov ZA) 

 

3. Povečajo se planirani odhodki na: P.P. 131108 – Vzdrževanje gozdnih cest kto 402503  v 

višini 3.687 €, zmanjšajo se planirani odhodki na: P.P. 131317 Modernizacija, posodabljanje, 

kto 420500 – v višini 3.687 € 

(15 glasov ZA) 

 

4. Povečajo se planirani odhodki na: P.P. 201803 – Večnamenski objekt Bukovo kto 420500  

v višini 5.000 €, zmanjšajo se planirani odhodki n:a P.P. 130713 – Obnova in rekonstrukcija 

gasilskih domov, kto 420500 – v višini 5.000 € 

 

(11 glasov ZA) 

 

5. Povečajo se planirani odhodki na: P.P. 131550 – Letni stroški vzdrževanja zaprtega  

odlagališča – Ljubevč, kto 402503  v višini 7.000 €, zmanjšajo se planirani odhodki na: P.P. 

131317 – Modernizacija, posodabljanje, kto 420500 – v višini 7.000 € 

 

(15 glasov ZA) 

 

Sprejeti so bili  SKLEPI: 

Občinski svet je potrdil predlagane amandmaje. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2023. 

        (15 glasov ZA) 

 

Monika Hadalin je dejala, da bi se v imenu svetniške skupine Gibanje Svoboda, zahvalila za 

potrditev amandmaja. 

Jure Magajne je dejal, da bi se tudi on rad zahvalil v svojem in imenu staršev za potrditev 11 

oddelka vrtca.  



Ad 6.:  Elaborat oblikovanja cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb 

 

Valerija Močnik je v nadaljevanju predstavila Elaborat oblikovanja cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb ter dajala, da so v elaboratu predstavljene cene treh obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb (oskrba s pitno vodo, odvajanje komunalnih odpadnih 

voda in čiščenje komunalnih odpadnih voda). Izvajalec gospodarske javne službe v občini je 

Režijski obrat občine Cerkno. Nadalje je predstavila metodologijo oblikovanja cen, ki jo 

predpisuje uredba MEDO. Dejala je, da so v omrežnino vključeni stroški investicij, 

vzdrževanja priključkov in zavarovanja. Poudarila je, da ni vključena celotna investicija, 

temveč samo amortizacija. Variabilni del stroška pa je odvisen od porabljene količine pitne 

vode. Povedala je, da je vodno povračilo določeno s strani države in ga je potrebno vključiti v 

samo ceno vodarine. Osnova predračunskim cenam so dejanski obračunski stroški ter 

planirane aktivnosti izvajanja na vseh treh javnih službah.  

Vanja Mavri Zajc je v nadaljevanju predstavila vsebinski del izračuna cen za vse tri javne 

službe. Gre za 19 vodovodnih sistemov s katerimi Režijski obrat upravlja, sestavljenih so iz 

52 objektov vodnih zajetij, 6 raztežilnikov, 4 črpališča, 32 vodohranov. Na teh 19 sistemov pa 

je priključenih 1.031 priključkov. Infrastruktura odvajanja predstavlja kanalizacijsko omrežje 

v naselju Cerkno in obsega približno 14 km in 292 priključkov. Infrastruktura službe čiščenja 

komunalne odpadne vode pa predstavlja čistilna naprava Cerkno. Poudarila je, da je sama 

čistilna naprava že zelo stara, saj je iz leta 1976 ter zahteva veliko tekočega vzdrževanja, kar 

je povezano z veliko stroški. Velik strošek predstavlja tudi strošek električne energije. V 

nadaljevanju je predstavila večje investicije na sistemih. Povedala je, da so naloge upravljavca 

določene v Uredbi o oskrbi s pitno vodo. Določen del pa upravljavcu predpisujejo tudi 

inšpekcijske službe. Povedla je, da na samo ceno vpliva strošek dela ter količina porabljene 

pitne vode. Povedala je, da glede na pretekla leta gre za trend zmanjšanja količine porabljene 

vode, na drugi strani pa se ostali stroški povečujejo.  

Valerija Močnik je v nadaljevanju podala še informacijo glede predlaganih cen in sicer gre 

za povišanje cen za gospodinjstva priključena na vodovod in kanalizacijo Cerkno za slabih 30 

%, za vodovodno omrežje (po vaseh) pa je strošek višji za dobrih 22 %. Glede primerjave s 

sosednjimi občinami, je razvidno, da so položnice nižje samo v občini Železniki. Predlagane 

cene bi začele veljati s 1.6.2023. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je predlog cen 

potrdil.  

Luka Podobnik je vprašal glede količin, zakaj gre za trend, da se količine zmanjšujejo. 

Vanja Mavri Zajc je dejala, da je očitno, da občani vedno bolj varčujejo.  

Stanko Močnik je dejal, da predlaga, da ko se bo izvajala investicija v kanalizacijo, da se 

umesti tudi elektro napeljave ter razsvetljava. 

Domen Uršič je dejal, da če prav razume je v ceno vključena tudi amortizacija investicij in 

zato stroški rastejo.  

Vanja Mavri Zajc je dejala, da so vključeni samo neposredni stroški, ki vplivajo na tisti del 

cene, ki je odvisen od porabe. Investicije odpadejo v omrežnino. 

Silvo Jeram je vprašal, če je poračun narejen še po stari ceni. 

Valerija Močnik je dajala, da drži in ravno iz tega razloga se števce popiše. 

Patricija Tušar je vprašala kaj je v planu glede vodovoda v Šebreljah.  

Vanja Mavri Zajc je dejala, da je zadeva razložena v samih obrazložitvah. Sicer pa bi v 

letošnjem letu opravili raziskovalno delo in sicer obstaja možnost, glede na mnenje geologov, 

da bi bilo mogoče za obstoječo kaptažno vrtino povečati njeno izdatnost. 2020 se je zgornji 

rezervoar saniralo in so to že takrat imeli v mislih oz. je bil zasnovan tako, da je višek 

usmerjen nazaj v vrtino. 

Tušar Matjaž je vprašal, če je zagotovljeno, da bo višek v vrtini res obstal. 

Vanja Mavri Zajc je dejala, da ravno iz tega razloga je potrebno zadeve pregledati. 



Ivan Mavri je vprašal, če ni bilo mišljeno za Šebrelje, da bo vodovod potekal z druge strani. 

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da bodo glede na oceno stroškov, najprej poizkušali preveriti 

obstoječo varianto. Pri drugi varianti gre za rezervni vodni vir Pustota, ki pa leži pod naseljem 

in bi to stroškovno pomenilo veliko višjo investicijo.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1 : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo. 

                                                                                               

        (13 glasov ZA) 

Sprejet je bil SKLEP 2 : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o cenah storitev odvajanja in čiščenja 

odpadnih voda. 

 

                                                                                              (13 glasov ZA) 

        

Ad 7.:  Letni program športa v Občini Cerkno za leto 2023 

   

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil novo sodelavko občinske uprave in sicer na 

področju družbenih dejavnostih ga. Nives Florjančič, saj se bo bivša sodelavka ga. Jožica 

Lapajne upokojila. 

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila letni program športa v Občini Cerkno in 

povedala, da je višina sredstev v letošnjem letu 20.000 €. 

Domen Uršič je podal poročilo odbora za Družbene in društvene dejavnosti, ki je letni 

program športa v Občini Cerkno potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Letni program športa v Občini Cerkno za leto 

2023 

(15 glasov ZA) 

 

Ad 8.:  Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 2023 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila letni program kulture v Občini Cerkno. 

Domen Uršič je podal poročilo odbora za Družbene in društvene dejavnosti, ki je letni 

program kulture v Občini Cerkno potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Letni program kulture v Občini Cerkno za leto 

2023. 

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

 

 

 



Ad 9.:  Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 2023 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila letni program na področju mladine v Občini 

Cerkno in povedala, da je višina sredstev v letošnjem letu 11.470 €. 

Domen Uršič je podal poročilo odbora za Družbene in društvene dejavnosti, ki je letni 

program na področju mladine v Občini Cerkno potrdil in predlaga občinskemu svetu 

potrditev. 

Ivan Mavri je vprašal kako je s sredstvi v primerjavi z prejšnjimi leti, saj se mu sredstva 

zdijo nizka. 

Domen Uršič je dejal, da sredstva ostajajo enaka.  

Ivan Mavri je dejal, če so dobitniki teh sredstev s tem zadovoljni. 

Domen Uršič je dejal, da je višina podpore v primerjavi z drugimi občinami, višji.   

Monika Hadalin je vprašala, kdaj bodo razpisi objavljeni. 

Nives Florjančič je dejala, da v roku enega meseca. 

Ivan Mavri je vprašal, kdaj bodo prejemniki dobili sredstva. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da mora biti razpis najprej objavljen, potem pa je potrebno 

oddati vloge, na podlagi katerih so izdane odločbe in podpisane pogodbe.  

Luka Podobnik je podal pobudo, da se ob rojstvu otroka podari tudi medovito rastlino. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet je potrdil Letni program na področju mladine v Občini Cerkno za leto 

2023. 

                                                                                           (15 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Pobude in vprašanja 

 

Luka Podobnik je vprašal glede čiščenja zaledja Franje.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da po pogodbi to izvaja muzej. 

Mojca Mavri je vprašala glede sanacije ceste čez Kladje, če se bo samo krpalo določene dele. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bodo zaenkrat naredili samo krpanje ceste. 

Silvo Jeram je vprašal glede ceste proti Želinu, saj bi bilo potrebno postaviti vsaj znak, ker je 

cesta zelo poškodovana. Vprašal je še kako je z zamenjavo svetilk.  

Oton Lahajnar je pojasnil, da je zadeva v teku. 

David Bašelj je dejal, da je bil deležen prometne nesreče na Glavnem trgu ter opozoril na 

hitrost prometa na Močnikovi ulici. 

Silvo Jeram je dejal, da sta bili v dveh dneh kar dve prometni nesreči in je problem tudi pri 

vrtcu. 

Jure Magajne je glede problematike pri vrtcu dejal, da s strinja z g. Jeramom in je na zadeve 

potrebno opozoriti.  

Silvo Jeram je dejal, da avtomobili na avtobusnem postajališču ne smejo biti, se pa dogaja, 

da avtomobili tam  ustavljajo. 

Ivan Mavri je dejal, da je potrebno na zavod poslati vprašanje in iskati rešitev.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da sicer zavod lahko posreduje pobudo dalje, bo pa potrebno 

zadevo rešiti pri starših. 

Ivan Mavri je dejal, da stvar mora biti v nekem postopku reševanja.  

Monika Hadalin je dejala, da imajo npr.v OŠ Gorenja vas Poljane to super rešeno; imajo 

urejen dovoz tako za avtobuse, kot za avtomobile. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se išče rešitve tudi v okviru selitve avtobusne postaje na 

obvoznico. 



Jure Magajne je predlagal, da bi mogoče pri tem pomagali tudi člani ZŠAM-a. 

Stanko Močnik je dejal, da je jasno, kdo v občini je dolžan to nadzirati. Nadalje se je še 

zahvalil za potrditev sredstev za nabavo vozila.  

Luka Podobnik je vprašal kako je z razpisom MGRT za Franjo 

Mojca Gros je povedala, da občina ni prejela še ničesar. 

Luka Podobnik je vprašal tudi glede ceste Podpleče, če je v teku. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je zadeva v teku, vendar gre bolj počasi. V nadaljevanju je 

občinski svet seznanil s sklepom o imenovanju podžupana in sicer je na to mesto imenoval 

Davida Bašlja.  

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 20.40 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


